

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 2nd February 2018

Notice No. 19
The 80th Anniversary Thanksgiving and Rededication Commemorate

St Stephen's College Preparatory School has been following the Christian faith to impart wholesome quality education, enabling the students to achieve an all-round development, both in body and spirit. Blessed to be following the guiding light of God, the School continues to flourish on its purposeful journey of serving Hong Kong. To express our gratitude for the great love of God, the School is organizing its 80th Anniversary's Thanksgiving Service with details as follows:

- Date: 14th March 2018 (Wednesday)
Time: 10:00 am – 11:30 am
Venue: St John's Cathedral (4-8 Garden Road, Central)
Remarks: Due to limited seats at St John's Cathedral, please note the following arrangement:
- G1 to G3 students will have a day off.
 - G4 to G6 students will be attending the Service.
 - Students should **gather at 9:30 am** and release at 11:30 am.
 - Students should gather and release at St John's Cathedral.
 - Students taking school bus will be taken directly to and from the Cathedral, other students need to arrange their own transport.
 - The 80th Anniversary Thanksgiving Service is a special school event, all students have to attend the service in proper winter school uniform.

通告第十九號
八十週年感恩崇拜

多年來，聖士提反書院附屬小學一直持守基督精神辦學，為學童提供優質教學，讓學生在身、心、靈得到全面發展。蒙上帝的帶領及祝福，踏入二〇一八年，本校已於香港服務八十載，為回應上主大愛，本校將於舉行八十週年感恩崇拜，詳情如下：

- 日期：二〇一八年三月十四日（星期三）
時間：上午十時至十一時三十分
地點：聖約翰座堂（中環花園道4-8號）
備註：因聖約翰座堂座位有限，請留意以下安排：
- 一至三年級學生無需出席，亦不用上課。
 - 四至六年級學生需出席崇拜：
 - **集合時間為上午九時三十分**，解散時間為上午十一時三十分；
 - 集散地點為聖約翰座堂；
 - 乘坐校車之學生將由校車接載往返座堂，其他學生需自行安排交通；
 - 八十週年感恩崇拜乃學校特別活動，所有四至六年級學生必須出席，並須穿著整齊冬季校服，敬請留意。

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一八年二月二日